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Beerendonk van, André (PJA)

Van: Peter Duisters <pduisters.weert@gmail.com>
Verzonden: zondag 6 september 2020 16:19
Aan: Beerendonk van, André (PJA); Otten, Paul (P); Wolfs, Madeleine (M)
Onderwerp: Vragen m.b.t. Cruyff Court

Beste Griffie,  
  
Fractie Duijsters wil graag de volgende vragen indienen inzake realisatie Cruyff Court in de 
commissie ruimte en economie:  
  
1. Het Cruyff Court zal in de plaats van de eerder geplande locatie op 
Dillenburg/Beatrixlaan worden geplaatst bij het KEC. Is deze locatie is samenspraak 
gekozen met de inwoners? In welke vorm is er sprake geweest van burgerparticipatie? 
2. De locatie bij het KEC ligt misschien maar ongeveer 200 meter verder dan 
Dillenburg/Beatrixlaan maar wel aan de rand van de wijk. Waarom wordt een sportlocatie 
als het Cruyff Court niet midden in een wijk geplaatst zodat het makkelijker te bereiken is 
voor kinderen en er beter toezicht is vanuit de buurt? 
3. Is er gekeken naar locaties waar meer kinderen in de buurt worden? En heeft dit 
meegespeeld in het bepalen van de locatie voor het Cruyff Court? 
  

Met vriendelijke groet 

Peter Duisters 

Fractie Duijsters 


